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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 5/2018      § 59-71 
 

Tid: Tisdagen den 22 maj 2018  kl. 17.30 – 17.45 

Plats: Hantverkargatan 3D Lokal: Glasbruket 

 

 

Justerat : 2018-05-24 
 

 

Alexander Lindholm (S)                                                 Sophia Granswed Baat (M) 

    

    

  

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Mariana Moreira Duarte (MP) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V) 
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§ 70 

Hyresavtal Kista Racketcenter AB                                        
Dnr 02.04.03/298/2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden uppdrar åt förvaltningschefen att teckna avtal med Kista Racket Center AB i 

enlighet med tjänsteutlåtandet. 

 

 

Ärendet 

 
Det har funnits två hallar för badminton i norra delen av staden. En i Spånga och en i Kista. 

Hallen i Spånga är riven på grund av kommande exploatering och hallen i Kista hyrs på 

korttidskontrakt från HSB som planerar bostadsbyggande på platsen om ett antal år. 

 

Förvaltningen föreslår att staden genom att teckna ett avtal med Kista Racket Center säkrar 

verksamheten för Kista Badmintonklubb för den tid anläggningen står kvar. Det ger också 

staden möjlighet att planera för badmintonsportens fortsatta möjligheter i stadens norra delar. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


